
 

  

 

   

 

Proposition gällande höjd medlemsavgift 

Chihuahuacirkelns medlemsavgift har varit oförändrad under många år, något som vi som styrelse 

har tyckt känts bra. Vi ser dock svårigheterna med att erbjuda våra medlemmar samma tjänster när 

det ekonomiska läget ser ut som det gör. Svenska dvärghundklubben lägger till sitt årsmöte fram en 

proposition om en höjd medlemsavgift vilket, om den bifalles, för oss som klubb kommer innebära 

en merkostnad på 20 kronor per medlem. 

 

Styrelsen yrkar därför på att: 

- Årsmötet beslutar att höja medlemsavgiften till 395 kronor  

- Årsmötet beslutar att låta medlemsavgiften för familjemedlemmar på 100 kronor vara 

oförändrad. 

 

 

För styrelsen ChihuahuaCirkeln 
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